
Gluntarnas Vänner 

Styrelseprotokoll 2/2022-2023  
från styrelsemöte på Hotell Hörnan den 15 december 2022 kl 18.00 

 

Närvarande: Mats Wahlberg ordf, Johannes Jonsson, Inga Svanfeldt, 

Elisabet Claesson. 

Anmält förhinder: Bo G Hall 

 
1. Ordföranden hälsade välkommen, särskilt välkomnades Johannes Jonsson som 

ny medlem, och förklarade mötet öppnat. 

 

2.Till sekreterare valdes Elisabet Claesson. 

 

3.Till justerare valdes Johannes Jonsson. 

 

4.Protokoll från årsmötet är klart men ej justerat. Mats skickar det till Inga så att 

hon kan publicera det på hemsidan och i medlemsbladet. 

 

5.Ekonomi: Föreningen har 43 medlemmar, på föreningens konto finns 19 070 

kr samt 358 kr i kassan. 

 

6.Verksamhet: 

a) Gluntkväll på GH i vår – Bo G undersöker. 

 

b) Hemsidan - Johannes åtar sig att se på hemsidan o ev föreslå förändringar. 

 

c)Arkivansvarig - Mats, Inga och Elisabet träffade före kvällens möte stiftelsen 

Västgötagårdens nye ordf Anton Ruus. Han visade sig vara mkt positiv till att 

hjälpa oss att lösa vårt problem. Redan nu kan vi få magasinera mtrl i kartonger i 

ett mörkrum och om ett knappt år har man byggt igen en yttre källardörr på norra 

gaveln och där kan ett skåp i storlek som dubbel garderob få plats. I början på 

nästa år bör vi gå igenom bl a nyinkommet material från Harald Bohlin och 

sortera allt i ett antal kartonger.  Därefter kontaktar vi Anton som hjälper oss 

placera kartongerna i Västgötagården. 

 

d)Kontakt m USU - Elisabet har haft kontakt med Ingrid Åberg ang samarbete 

med Uppsala senioruniversitet om filmen om Prins Gustaf. Föreslogs nu att EC 

kontaktar Ankie Mattison som har hand om reseverksamheten. 

 

e)Musikaliska soptunnor - Elisabet har kontaktat Uppsala kommun och 

uppmärksammat att det i staden finns ett flertal tunnor med musik med Owe 

Törnquist, OD och Pelle Svanslös och föreslagit att några tunnor förses med 



gluntsång. Kommunen har svarat, att det är ett förhållandevis kostbart företag och 

att det saknas ekonomi just nu. Den har dock inte förkastat förslaget utan 

meddelat oss ett ärendenummer. Beslutades att Elisabet åter kontaktar 

kommunen. 

 

f)Akademihotellet - Mats har blivit kontaktad av Akademihotellet  med anledning 

av att ett gästrum kommer att ges Wennerbergs namn. Beslutades att Mats lämnar 

underlag till en upplysande text samt ev ansvarar för gluntsång vid namngivningen. 

 

g)Återväxt av gluntsångare – Inga föreslår att GV åstadkommer en inspelning av 

pianoaackompanjemang som kan användas av nya gluntsångare som vill öva på 

egen hand. 

 

h)Återväxt av gluntsångare - Mats och Johannes åtar sig att informera om GV vid 

VG-manskörens övning en söndagskväll. 

 

i)Årsmöte -  beslutades att Elisabet försöker boka den 2 oktober för årsmöte på 

Västgöta nation. 

 

7.Nästa sammanträde beslutades äga rum den 13 februari 2023 kl 17.00 hos Inga. 

 

 

Uppsala d s o 

 

 

 

 

Elisabet Claesson              Mats Wahlberg    Johannes Jonsson 

   sekr   ordf       justerare 

 


